





體育訓練資助計劃(SAG) - 2026/2027 年度

香港運動員的體育訓練資助計劃 2026/2027 年度體育訓練資助之申請現正展開,由即日起接受申請。此項資助能夠成功爭取實在是有賴賽車運動員多年來對賽車運動的努力及貢獻。在此,本會當盡力協助及配合符合資格申請的運動員能順利遞交申請。

有關申請資格及詳情,請參閱以下資料:

https://www.hksi.org.hk/tc/support-to-athletes/financial-support/direct-financial-support/sports-aid-grant/details/

提交申請截止日期:2025 年 11 月 5 日 · 所有申請文件請電郵至 sag@hkaa.com.hk (由於所有申請需由中國香港汽車會確認後遞交至香港體育學院審批,故此填妥後請先將申請表格交與本會辦理)

評核準則:請參閱香港體育學院網站及可於網站下載

https://www.hksi.org.hk/f/page/168/Attachment%206%20-%20SAG%20Criteria%202026-27%20-%20Chn.pdf

申請表格:請參閱香港體育學院網站及可於網站下載

https://www.hksi.org.hk/f/page/168/Attachment%204%20-%20ETG-IASS-SAG%20Application%20Form%20-%20Chn%2026-27.pdf

注意事項:

- 運動員需符合 3 年居港期的規定
- 根據運動員過去兩年的成績表現作考慮 (即 2024 年 1 月 1 日至 2025 年 12 月 31 日) · 請將成績連同申請表格一併遞交
- 有關項目的比賽必須最少有 4 個國家/地區參與,該成績才會獲得考慮
- 有關隊際比賽項目的全隊運動員必須是以香港代表身分參賽
- 全國錦標賽(National Championship) 只計全年總成績之排名 (得到頭三名及名列前 1/3 名次) · 單場 名次並不計算在內
- 必須由本會委任教練總監或本會註冊之二級教練推薦
- 所有獲得資助的運動員需每年呈交表現評核報告兩次,此報告將由教練填寫並由本會審批,若未能於限時內呈交,香港體育學院將暫緩或停止發放相關資助
- 所有遞交之申請由香港體育學院審批,本會及運動員對審批結果不得異議
- 運動員及所屬教練必須仔細參閱上述之評核準則

如有查詢,請致電 3469 7101 與彭小姐聯絡或電郵至 sag@hkaa.com.hk。

此致 各賽車運動員

中國香港汽車會

二零二五年十月十六日

備註:以上通告已上載到中國香港汽車會網頁之賽車運動的最新公告,請瀏覽本會網頁。

2501, 25/F, Tower A, Southmark, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang, Hong Kong.

Tel: (852) 3583 3638 Fax: (852) 3583 4120 Email: general@hkaa.com.hk Website: www.hkaa.com.hk





Dear Athletes, 16th October 2025

Sports Aid Grant Plan (SAG) – 2026/2027

Hong Kong, China Automobile Association has successfully achieved the qualification for this funding scheme application. The objective is to help racing athletes obtain financial support that would encourage their participation in higher level international races. The Association deeply appreciates the effort of all athletes, as without their hard work and contribution it would not be possible to obtain the necessary qualification. The Sports Aid Grant (SAG) 2026/2027 application has also started.

For details of qualification, eligibility criteria, and guidelines, please refer to the following items: https://www.hksi.org.hk/support-to-athletes/financial-support/direct-financial-support/sports-aid-grant/details/

Admission closing date: 5th November 2025

Please submit all application documents by email to: sag@hkaa.com.hk

[All applications must be vetted by HKAA prior to their submission to Hong Kong Sports Institute (HKSI)]

Eligibility Criteria: please refer to the link below from the website of HKSI. https://www.hksi.org.hk/f/page/168/Attachment%205%20-%20SAG%20Criteria%202026-27%20-%20Eng.pdf

Application Form: please refer to the link below from the website of HKSI. https://www.hksi.org.hk/f/page/168/Attachment%202%20-%20ETG-IASS-SAG%20Application%20Form%20-%20Eng%2026-27.pdf

NOTES:

- Athletes receiving grants should meet the three-year residency policy;
- For the application, the past two-year performance would be taken into account (i.e. from 1-1-2024 to 31-12-2025);
- Only races including participation of at least 4 countries/zones would be considered;
- All team athletes involved in team competitions must be Hong Kong representatives
- The National Championship only consider the overall ranking of the year (the top 3 and the top 1/3), the single-match ranking will not be considered.
- All applications must be endorsed by HKAA's authorized Coach Director or registered Level 2 Coach;
- Performance appraisal reports for all grant recipients have to be submitted twice a year that will be completed by the applicant and processed by HKAA, failing which the grant will be temporarily suspended or stopped;
- HKSI reserves the rights of final decision; and HKAA and athletes have no right to object; and
- Athletes and Coaches must read carefully the eligibility criteria and guidelines.

For enquiries, please contact Ms Michelle Pang at 3469 7113 or email to sag@hkaa.com.hk.

Hong Kong, China Automobile Association

Remark: Above notice has uploaded to HKAA website Motorsoprt page. Please visit the page for more information.